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Sisältö



Mikkelin taidemuseo sijaitsee 
Kauppakeskus Akselin toisessa kerroksessa.
Kauppakeskuksen osoite on 
Maaherrankatu 18–20,
50100 Mikkeli.

Mikkelin taidemuseossa on esillä 
vaihtuvia taidenäyttelyitä.
Näyttelyissä voit tutustua esimerkiksi 
maalauksiin, valokuviin tai kuvanveistoon.
Esillä voi olla myös uudempia nykytaiteen lajeja
kuten videotaidetta.
Voit ostaa lipun näyttelyyn museon kassalta.

Näyttelyiden lisäksi taidemuseolla on
erilaisia tapahtumia ja työpajoja.
Ne liittyvät usein näyttelyiden aiheisiin.

Taidemuseon museokauppaan
on vapaa sisäänpääsy.
Museokaupasta voit ostaa kirjoja,
paperitavaroita sekä
lahjatavaroita ja postikortteja.
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Mitä voit nähdä taidemuseossa?

Voit ostaa lipun näyttelyyn museon kassalta.
Kuva: Harri Heinonen.



Kirsi Kunnas oli suomalainen runoilija, 
lastenkirjailija ja suomentaja. 
Hän syntyi vuonna 1924
ja kuoli vuonna 2021.
Hän uudisti suomalaista lastenkirjallisuutta.
Vuosi 2024 on Kunnaksen 100-vuotisjuhlan vuosi.

Taiteilija Alexander Reichstein
loi kolmiulotteisen näyttelyn
juhlavuoden kunniaksi. 
Näyttely perustuu Kunnaksen lastenrunoihin.

Näyttelyssä voit nähdä
Kunnaksen kirjoista tuttuja hahmoja ja yksityiskohtia.
Näyttely on suunnattu erityisesti lapsille.
Siellä saa leikkiä ja tutkia. 

Esillä on myös maalauksia ja piirustuksia,
joita eri taiteilijat tekivät Kunnaksen kirjoja varten.

Median museo ja arkisto Merkki 
on näyttelyn alkuperäinen tuottaja.

Uusi näyttely lokakuussa

Tiitiäisen aika
12.10.2024–2.3.2025
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Kuva Tiitiäisen aika -näyttelystä
Päivälehden museossa vuonna 2022.
Nykyisin Päivälehden museo on nimeltään Merkki.
Kuva:  Alexander Reichstein ©
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Kunnaksen kirja Tiitiäisen satupuu ilmestyi vuonna 1956.
Se on Kirsi Kunnaksen tunnetuin teos.
Kirjan runoissa on huumoria ja leikkimielisyyttä. 
Ne eläytyvät lasten maailmaan.

Kunnas kirjoitti runoja lapsille vuoteen 2020 asti. 
Monet arvostetut suomalaiset kuvittajat
tekivät kuvia hänen lastenkirjoihinsa.

Tunnetko Tiitiäisen satupuun?



Tule vierailulle!

Osoite

Maaherrankatu 18–20
Kauppakeskus Akselin  toinen kerros
50100 Mikkeli

Saavutettavuus

Kohde on esteetön.
Kohteessa on hissi.
Inva-pysäköinti sijaitsee kauppakeskuksen
parkkipaikalla.

Henkilökohtainen avustaja pääsee 
ilmaiseksi mukaan museoon. 
Opas- tai avustuskoira 
saa tulla mukaan näyttelyyn.
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Aukioloajat

1.10.2024–30.4.2025
Museo on auki keskiviikosta 
sunnuntaisin kello 10–17.
Museo on suljettu maanantaisin ja tiistaisin.

Poikkeukset aukioloajat:
Museo on suljettu juhlapyhinä
6.12. ja 24.–26.12.2024.
Juhlapyhien aattoina museo menee kiinni klo 16.

Kannen kuva: Ida Pimenoff ©

Pääsymaksu

Aikuiset 6 €
Eläkeläiset, opiskelijat ja työttömät 3 €
Alle 18-vuotiaat ilmaiseksi
Vapaa pääsy Museokortilla
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